
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 11. 11. 2015 — neschválená verze
Zapsal: Jan Muśılek

Př́ıtomńı členové SKAS:
Filip Beran, Tomáš Masař́ık, Jan Muśılek, Milan Pšenička, Josef Svoboda, Petr Vágner (dorazil 17:32).

Omluveni: Karel Kolář, Vı́t Musil.

Hosté: Mirko Rokyta.

Zasedáńı započalo v 17:00.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı zápisu z posledńıho zasedáńı
2. Schváleńı programu
3. Př́ıspěvky na akce student̊u a rozpočet SKAS
4. Prospěchová stipendia
5. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Př́ıspěvky na akce student̊u a rozpočet SKAS

Letos byl SKASu přidělen nezvykle ńızký rozpočet, pouze 5 000 Kč mı́sto obvyklých 15 000 Kč. Tomáš
Masař́ık se chce zasadit o to, aby byl př́ı̌st́ı rok rozpočet SKAS zpátky na předchoźı výši. Rozpočet
SKAS by měl sloužit k pokryt́ı administrativńıch potřeb SKAS a podpoře akćı SKASu, nikoliv k dotaci
jiných studentských akćı. SKAS doporučuje řešit žádosti o př́ıpadnou finančńı podporu studentských
akćı s proděkanem pro propagaci. Členové SKASu rádi pomohou s komunikaćı mezi studenty a vedeńım
fakulty.

3 Prospěchová stipendia

V posledńıch týdnech byla zaznamenána chyba při vyhodnocováńı prospěchových stipendíı. Vedeńı fakulty
bylo o situaci informováno a vadné výsledky byly staženy. SKAS se zeptá na zasedáńı AS vedeńı fakulty,
jak byla situace řešena a jestli už došlo k nějakému pokroku. Nav́ıc se vynořily určité nejasnosti ohledně
systému vyhodnocováńı (např. jak je započ́ıtán předmět, který si student zapsal, ale nikdy nešel na
zkoušku) a rozpory mezi informacemi poskytovanými studijńım odděleńım a univerzitńımi předpisy.

Stipendia (nejen prospěchová) za ř́ıjen se nav́ıc nezobrazuj́ı v SISu.

4 Různé

1. Josef Svoboda předkládá připomı́nky student̊u FJFI ČVUT, kteř́ı si chtěli v rámci dohody mezi
MFF UK a FJFI ČVUT zapsat předměty a bylo jim to jejich proděkanem zamı́tnuto s t́ım, že by
pak FJFI musela MFF platit. Josef Svoboda se na AS zeptá na detaily dohody a na to, zda je tato
informace pravdivá.

2. Josef Svoboda předložil k zamyšleńı problém s výukou matematické angličtiny na MFF UK. Vyučovaná
angličtina nepokrývá jazykové potřeby student̊u v pr̊uběhu studia a to ani na matematice. Fyzikové
a informatici se pak nedozv́ı prakticky žádné pojmy, které jsou specifické pro jejich obory.

Mirko Rokyta uvedl, že KJP může vydávat certifikáty o znalosti angličtiny na úrovni B. Každý,
kdo absolvoval zkoušku, si o něj může požádat.

KJP bude mı́t nového vedoućıho, protože Alexandra Křepinská odcháźı. V současnosti se podávaj́ı
přihlášky.
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3. SKAS nominuje do Rady pro udělováńı SFG Mgr. Dušana Knopa z Katedry aplikované matematiky.

Hlasováńı: 5 – 0 – 0

4. Do e-mailové konference přǐsel návrh na to, aby byly SKASky vydávány v angličtině (at’ už
výhradně, nebo dvojjazyčně). Také chod́ı i návrhy na prezentováńı akćı, které nesouviśı se studiem,
př́ıpadně s ńım souviśı jen velmi vzdáleně (např. koncertńı cyklus jednoho ze student̊u fakulty).

SKAS se shodnul na tom, že nechce na své nástěnky ani do SKASek dávat reklamy na akce nesou-
visej́ıćı se studiem.

Co se týče překládáńı do angličtiny, oslov́ıme pana Veselého ze studijńıho odděleńı s prosbou o
překládáńı SKASek do angličtiny a jejich roześıláńı student̊um anglického studia.

5. Jan Muśılek navrhuje, aby dokumenty vydávané SKAS měly jednotnou grafickou úpravu. Členové
SKAS se shoduj́ı na tom, že by na dokumentech mělo být použito logo SKASu, nikoliv logo MFF
UK nebo propagačńı logo Matfyz.

K jazykovým korekturám SKASek a daľśıch dokument̊u se hláśı Filip Beran a Jan Muśılek.

6. Filip Beran se táže, zda jsou v komisi pro anketu zastoupeni členové Katedry didaktiky fyziky,
kteř́ı se ve své odborné činnosti zabývaj́ı diagnostickými a autodiagnostickými metodami hodnoceńı
učitel̊u. Tomáš Masař́ık odpov́ıdá že jej́ım členem je doc. Zdeněk Drozd.

Zasedáńı bylo ukončeno v 17:55.
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